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Abstract (en)
The print head for ink jet recording apparatus has a plurality of jet nozzles (3) which are arranged in a row and are actuated electrothermally, two
nozzles (3a, 3b, 3c) being connected in each case to one ink supply chamber (5), containing cyan-, magenta- or yellow-coloured ink, and the
remaining nozzles (3d) being connected to an ink supply chamber with black ink. The function corresponds to that known for piezoelectrically
operated ink recording apparatus, with the advantage of a considerably reduced space requirement. Applied in registration equipment operating
according to the ink jet principle. <IMAGE>

Abstract (de)
Schreibkopf für Tintenstrahlschreiber mit mehreren in einer Reihe angeordneten, elektrothermisch betätigten Strahldüsen (3), wobei je zwei
Düsen (3a, 3b, 3c) mit je einer cyan-, magenta- oder gelbfarbigen Tinte enthaltenden Tintenvorratskammer (5) und die restlichen (3d) mit einer
Tintenvorratskammer mit schwarzer Tinte verbunden sind. Die Funktion entspricht der bei piezoelektrisch betätigten Tintenschreibern bekannten, mit
dem Vorteil eines erheblich verringerten Platzbedarfs. Angewandt bei Registriergeräten nach dem Tintenstrahlprinzip.
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